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Z A P I S N I K  
 

SA XIX. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  
ODRŽANE  29.  SRPNJA  2015. GODINE  

U GRADSKOJ VIJEĆNICI GRADA NOVALJE  
S POČETKOM U 9,00 SATI  

 
 

 
 
 
 
Sjednici nazočni: 
 

1. Ljubomir Kurilić, predsjednik Gradskog vijeća  
2. Aleksiij Škunca 
3. Valentina Tomulić Trgovčević 
4. Zoran Vidas 
5. Boris Šuljić 
6. Ivica Supić 
7. Ivan Šuljić 
8. Željko Tamarut 
9. Dražen Peranić 
10. Emilio Dabo  
11. Zvonko Vrtodušić 
12. Mariella Pehovac 

 
1.  Jurica Palčić – opravdao izostanak 

Ostali nazočni: 
1. Ante Dabo, gradonačelnik 
2. Ivana Kurilić, pročelnica  
3. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica  
4. Jasna Dabo Peranić, ravnateljica Centra za kulturu  
5. Vesna Denona, ravnateljica Gradskog muzeja  
6. Jasminka Majsec Denona, ravnateljica Gradske knjižnice 
7. Sandra  Karavanić, ravnateljica Dječjeg vrtića Carić Novalja  

 
Predsjednik Ljubomir Kurilić pozdravio je sve nazočne kao i gosp. Zlatka Škunca koji je 
sukladno Poslovniku najavio svoj dolazak na sjednicu. 
Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno 11 vijećnika.  
 
 
Prije početka aktualnog sata gradonačelnik Ante Dabo upoznao je vijećnike sa aktualnim 
događanjima i aktivnostima na području Grada Novalje od održavanja zadnje sjednice 
Gradskog vijeća. 
U izlaganju gradonačelnik je istaknuo  porast broja noćenja u odnosu na prošlu godinu  te 300 
novih kategoriziranih smještajnih jedinica, 

- trg Alojzija Stepinca čeka tehnički pregled i uporabnu dozvolu, a iznio je i informaciju 
o utrošenim sredstvima za taj projekt koji iznosi 4,5 mil. kuna i svi radovi su stali u 
okvir osnovnog ugovora  
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- u pripremi je pet projekata za kandidiranje predpristupnim fondovima za ruralni razvoj  
- za put od Stanine do naselja Gajac u izradi je projekt koji će se kandidirati za mjeru 

7,2  
- vodovodizacija; u izradi je projekt Borovićevi stani, a za sada je omogućeno OPG 

Škunca priključak sa revizionim priključkom ali gosp. Škunca je sugerirao da se sa 
radovima ne mora krenuti sada već na jesen 

- kanalizacija Barbati; ide se na izradu glavnih projekta za kanalizaciju za dobivanje 
građevinske dozvole 

- po glavnom magistralnom vodu kanalizacije Barbate predviđa se izraditi projekt 
biciklističke staze i  šetnice 

- eksperimentalni dio projekta regulacije buke na plaži Zrće je završen i konačno je 
buka stavljana pod kontrolu i ove je sezone buka podnošljiva 

- hidroavion; dotegljen je ponton, kućica isporučena, a kašnjenje linije uvjetovano je 
kasnom isporukom hidroaviona. Grad je svoje obaveze riješio već odavno i o nama 
ništa ne ovisi 

- zahvaljujući odvjetničkoj kući koju smo angažirali i koji su poslali opomene za porez 
na kuće za odmor naplaćeno je oko pola milijuna kuna duga,  komunalni doprinos i 
komunalna naknada je na razini prošle godine. 

 
Predsjednik Ljubomir Kurilić osvrnuo se na natpise u javnim medijima gdje je gradonačelnik 
dao izjavu i gdje piše  da sa  predsjednikom ima korektnu suradnju, što je i točno, želi jasno 
reći da je član Hrvatske demokratske zajednice i u tim okvirima djeluje  te smatra da zajedno 
s koalicijskim partnerima radi na dobrobit Grada i svih žitelja.  
 
Gradonačelnik Ante Dabo osvrnuo se na natpise na portalu  index.hr  gdje su navođeni 
sigurnosni problemi u Novalji,  ovih dana krenuo demanti  i utvrđeno je da Martina Pezo 
zapravo ne predstavlja Centar za ljudska prava. Što se tiče sigurnosti u Novalji pohvaljeni 
smo na međunarodnoj razini jer se u sigurnost ulaže puno sredstava. Izvješten sam da je 
policija na tragu pošiljatelju tog lažnog izvješća koje je krenulo sa područja Novalje i 
prikazuje Novalju kao destinaciju koja ima sigurnosnih problema.  
 
Vijećnik Aleksij Škunca upozorio je na povredu Poslovnika jer trenutno je sjednici nazočno 
dva  člana HSLS-a. 
Predsjednik Ljubomir Kurilić pozvao je predsjednika Mandatne komisije da podnese izvješće 
Gradskom vijeću vezao za zamjenu člana Gradskog vijeća ispred Hrvatske socijalno liberalne 
stranke .  
Predsjednik Mandatne komisije Ivica Supić izvjestio je o obraćanju Hrvatske socijalno 
liberalne stranke čiji je član vijećnik Zoran Vidas odlučio  svoj mandat staviti u mirovanje pa  
HSLS  određuje da dosadašnjeg člana mijenja  Albert Semenčić  sa liste HDZ – HSLS. 
Predsjednik Ljubomir Kurilić pročitao je tekst Prisege: 
 
„Prisežem da ću prava i obveze člana Gradskog vijeća Grada Novalje obavljati savjesno i 

odgovorno radi gospodarskog i socijalnog probitka Grada Novalje i Republike Hrvatske, da 

ću se u obavljanju dužnosti člana Gradskog vijeća Grada Novalje pridržavati Ustava, Zakona 

i Statuta Grada Novalje i da ću štititi ustavni poredak Republike Hrvatske“ 

 
Vijećnik Albert Semenčić  rekao je Prisežem i time je otpočeo njegov mandat u Gradskom 
vijeću Grada Novalje. 
Vijećnica Mariella Pehovac stigla je na sjednicu pa je sjednici nazočno 12 vijećnika. 
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AKTUALNI SAT 

 
Vijećnik Emilio Dabo 
Nameće se pitanje na koji način će dotična osoba legalizirati objekte Klanca i ostalih klubova 
tako da bi mogli ostati i bez plaže Zrće. 
Ako mi možemo ostvariti neko suvlasništvo postavlja se pitanje zašto bi netko dozvolio 
suvlasništvo ako može biti vlasnik. Pozivam gradske službe da se uhvate u koštac s tim 
problemom. Kako to da mi, stoljetni vlasnici nekih zemljišta ne možemo uknjižiti, a oni 
mogu. 

1. Na prošloj sjednici Gradskog vijeća uputili smo prijedlog da se službe obrate Županiji 
za zid u kampu Straško. 

2. Pošto nemamo za parkiralište na Zrću nikakve ingerencije, a parkiralište je dano 
Arburoži, molio bi da mi se kao i svim vijećnicima dostavi ugovor. 

 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Nije objekt u fazi legalizacije nego su legalizirani još 2012. godine i tvrtka Mondo ima prema 
važećim propisima RH pravo otkupiti i zemljište. Budući da Mondo želi imati korektne 
odnose s gardom i Grad je zatražio od države otkup parkirališta iznad kluba Papaya. 
Klanac ne može steći pravo jer je na pomorskom dobru. 
Što se tiče ovdje nazočnog Borisa Šuljića tu je problem jer je država  u prvom stupnju 
donijela rješenje o povratu imovine bivšim vlasnicima koji su zatražili povrat. 
 
Vlasnici zemljišta prema Lunu koji ne mogu uknjižiti zemljište to je druga situacija. 
 
Što se tiče Županije i zida Straško, osobno sam razgovarao sa gospođom Stilinović i na 
nalazu od prošle godine stoji da je sve u skladu sa zakonom. 
 
Što se tiče parkirališta na plaži Zrće mi ćemo to parkiralište kupiti, to je vlasništvo RH, gosp. 
Srećko Klanac nije to dao bez naknade ali je ustupio svoju opremu  i ugovor sa Arburožom  
je na 100.000,00 kuna, Grad će ili ići u otkup ili u najam tog zemljišta. 
 
Vijećnik Emilio Dabo  
O legalizaciji tih objekata, imate pravo,  2012. godine se to moglo napraviti, međutim do 
2012. godine se moglo osujetiti legalizaciju Zrća i Vi ste također suodgovorni i tu ne možete 
političkim smicalicama osporavati i omalovažavati činjenice. 
Pomorsko dobro; koliko se ja sjećam mi smo tražili da su dotični vlasnici napravili betonski 
zid u moru i mi smo tražili očitovanje da li je to u skladu sa zakonom i na to je trebalo 
napraviti dopis. 
 
Parkiralište Zrće; nije mi krivo da je Arburoža preuzela  parkiralište, međutim  volio bi znati s 
pravne strane da li imamo evidenciju o tome,  ajmo neke pravne stvari rješavati 
dokumentima. Mene zanima da li je ono što smo donijeli odluku da li je taj papir napisan i da 
li je Arburoža sklopila neki dokumenat. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Za koncesiju Straško dao sam nalog pročelnici da uputi dopis i pokrene pitanje o tome? 
A što se tiče mog razgovora sa pročelnicom u Gospiću rečeno mi je da taj zid ne podliježe 
građevnoj dozvoli i rečeno je da se koncesija izvršava potpuno u skladu sa ugovorom. 
Oni su u ugovoru dobili mogućnost ograđivanja plaže ali su morali otvoriti vrata, ja osobno 
nisam davao koncesiju niti se mogu suprotstaviti ugovoru. 
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Vijećnik Ivica Supić  
Ja sam kao vijećnik bio nazočan na terenu prilikom nadzora. 
U ugovoru stoji da je koncesionar HADRIA dužna osigurati nesmetani promet i prolaz ali kao 
ona u tom momentu nije imala ugovor, zamolio sam je da ona dostavi taj ugovor na 
predsjednika Gradskog vijeća. Tom prilikom su tamo bila vrata otvorena, dva stražara i  
predstavnik Lučke kapetanije Novalja i objašnjeno je da ono što se nasipa da je zbog 
utvrđenja tog zida, dakle mi utvrđujemo ono što je napravljeno protuzakonito na pomorskom 
dobru nazočna dva djelatnika i otvoreni prolaz.  Pročelnica iz Gospića mi je obećala da će još 
jednom proučiti ugovor. 
Gradonačelnik Ante Dabo  
 
 

1. Koliko nas košta uređenje trga Alojzija Stepinca i da li smo probili troškovnik? 
2. Da li su formirane katastarske čestice za koje Grad daje koncesijska odobrenja? 
3. Legalizacija; gradske službe koje su bile dužne štititi Grad i zakonitost; zašto nismo 

uložili prigovor i stopirali postupak legalizacije? 
Upozoravam gradske službe da učimo na našim propustima da nam se ovakve stvari 
ne događaju. 

 
Gradonačelnik Ante Dabo  

1. Sve je stalo u osnovni ugovor  4.690.000,00 kn, bez nadzora, projektantskog i 
inžinjerskog  i nismo probili ugovor. Zahvaljujući nadzoru i našim službama  nije se 
dozvolilo nijedno odstupanje, osim  jedna posebna stavka spajanje na oborinsku 
odvodnju trga Lože jer pri izradi trga Lože nije bilo koordinacije sa Komunalijama i 
došlo je do problema sa priključkom na postojeću odvodnju. Taj zahvat sa posebnim 
separatorom iznosi oko 220.000,00 kuna. 

2. Prema Zakonu o pomorskom dobru formirati katastarske čestice potrebno je jedino 
kad se pomorsko dobro daje u dugogodišnju  koncesiju, a za izdavanje koncesijskih 
odobrenja i obavljanje djelatnosti i eventualno postavljanje pokretnog ugostiteljskog 
objekta do 12 m2, a za to  nije potrebno vršiti geodetsko snimanje i izdvajanje čestice. 

3. Što se tiče lagalizacije prostora na plaži Zrće, nitko meni ne može reći da je to bio moj 
posao kao tajnika, osobno je potpisao gradonačelnik da tvrtka Mondo može 
legalitzirati zemljište na kojem se nalazi Papaya. Osobno sam radio ugovor u kojem je 
izrijekom stajalo da kad istekne ugovor zemljište se vraća Gradu, što je isto bila 
utopija jer je zemljište državno. 
Isto takav slučaj je bio sa Kastelom kad smo pisanim dopisom zatražili mišljenje da li 
je moguće u poduzetničkoj zoni turistički smještaj, ministarstvo je reklo da je 
nemoguće, a gradonačelnik je osobno potpisao suglasnost. Ja smatram da za ovakve 
stvari nije kriva čak ni gradska služba nego imenom i prezimenom  

 
Vijećnmik Ivica Supić 
U ovom trećem pitanju ja sam prozvao gradske službe i ja ne  amnestiram  gradske službe jer 
su trebale biti puno tvrđe i manje ovisne o gradonačelniku. 
 
Vijećnica Mariella Pehovac 
Ako se sjećate gradonačelniče na jednoj sjednici Gradskog vijeća upitala sam kada će biti 
moguće da vrtić,  za koji izdvajamo ogromna sredstva, radi subotom i nedjeljom. Imam 
nekoliko argumenata za to jer nije način da naša djeca i djeca ljudi koji žive od turizma da se 
iznajmljuju nepoznate žene za čuvanje. Što ste napravili po tom pitanju? 
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Gradonačelnik Ante Dabo  
Mislimo na našu djecu i ne izdvajamo ogromna sredstva već onoliko koliko na treba, zatražili 
smo i od Upravnog vijeća i ravnateljica je ispitala i nigdje u Hrvatskoj  ne radi vrtić subotom i 
nedjeljom. Produženje i rad dječjeg vrtića vikendom potrebno je zaposliti nove ljude, a prema 
pedagoškim standardima postoji satnica koju se ne može prekoračiti. 
 
Pročelnica Ivana Kurilić 
Mi smo razgovarali sa ravnateljicom i ona je odgovorila da je to tehnički neizvedivo jer bi i 
kuharica i čistačice morale raditi vikendom, a to iziskuje zapošljavanje novih djelatnika i 
sredstva  koja su financijski neisplativa. 
 
Vijećnica Mariella Pehovac  
Ja se ne zadovoljavam ovakvim odgovorom jer kad se hoće iznađe se načina da se i subotom i 
nedjeljom radi, prema tome ja i na svom primjeru mogu dokazati, mislim da prvenstveno 
moramo gledati na svoju djecu, mislim da nema dobre volje da se to napravi. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Ja mislim da u Hrvatskoj ima gradova koji su turistički jači od nas i u većem problemu ali 
nigdje  nema primjera da se radi subotom i nedjeljom. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić 
Primio sam predstavku na održavanje čistoće na području Grada gdje se navode lokacije koje 
se ne održavaju i navodi se kružni tok na ulazu u Novalju, neuredni parkići uz cestu, park iza 
stare ribarnice, ruža vjetrova, park između Cocoma i šetnice neuređen, kružni tok Stara 
Novalja, Mariborska fontana neuređena, Bjelovarska fontana neuređena i puna smeća, bunar 
kod male crkve pun smeća. Tu se apelira na Arburožu i Grad  Novalja da se iznađu načini i 
nove snage  ili preraspodjelom da se poboljša situacija. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Ono što sam naslijedio 2013.g. bilo je u puno lošijem stanje nego danas, ja sam razgovaro sa 
direktorom i iako to košta mi bi morali angažirati ekipu koja se bavi samo  hortikulturom. 
Sve te površine nisu od jučer neuredne nego već godinama tako stoje, a razina održavanja nije 
ništa manja nego prošle godine, ulice se peru  nekoliko puta tjedno i iako svake godine 
generiramo nove fast fudove, a ovo što mi danas imamo prelazi kapacitete. Novalji fali 
održavanje zelenih površina ali isto tako i Staroj Novalji, Barbatima i drugima ali to će koštati 
nešto novaca. 
 
Vijećnik Željko Tamarut 
Gradonačelniče nije točno da nemamo stručnih ljudi, u Arburoži ih je dosta i samo jednim 
dobrim planiranjem mogli bi, na prostor iza ribarnice ja sam na to  upozoravao i kao član 
Nadzornog odbora jer je to centar i od toga ništa. 
Mene  ljudi i gosti pitaju  zašto je mariborska fontana neuređena i mislim da nije puno ljudi 
potrebno da bi se to uredilo. 
Vratiti ću se na rivicu u Straškom; u ugovoru izričito piše da plaža mora biti prohodna, a nije 
prohodna ako su tamo postavljena vrata i oni nisu gospodari od pomorskog dobra.  
Iznijeli ste ovdje isto da je OPG Škunca izrazio da ne treba ići sa privremenim priključkom; 
nije točno da je on to rekao da ne treba nego je on inzistirao da se napravi po projektu. Zašto 
ako smo se na prošloj sjednici složili da će se napraviti. Nemojmo zaboraviti da je taj čopvjek 
1991.g. išao u centar rata i da je uložio svoj život i spasio mnoge živote, a drugo on je heroj 
Domovinskog rata, taj čovjek je DVD donio većinu voznog parka, ni jedno vozilo nije 
kupljeno sa strane Grada. Nemojmo stvarati otpor da mu kočimo rad koji je hvalevrijeda. Na 
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Lunjski maslinici smo uložili gadne pare i zaposlili dva djelatnika. On je povukao silne pare 
od EU, a mi mu kočimo vodu. Njemu je jučer trebala voda, on ima hiljadu sadnica za posaditi 
i da ima vodu možda bi ih posadio. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Nortorna je laž da netko OPG Škunca brani vodu. Ako je nama rečeno da nećemo moći 
povući od Hrvatskih voda  1 mil. kuna za projekt Borovićevi stani ako idemo dirati u to,  i 
ako je direktor našao tehničko rješenje, samo mi recite da li su ti dugogodišnji nasadi 
posađeni, nisu, mi smo rekli i našli smo rješenje sa redukcionim ventilom i da se da 
priključak, da bi mogli povući novac od Hrvatskih voda. E sad,  on kaže da neće vodu ako 
nije po projektu. Ako njemu treba voda ima je i nemojte ovdje obmanjivati nas da se njemu 
brani voda, on želi da netko njemu 240 m kroz kanat vuče vodu. Mi smo predložili redukcioni 
ventil a on to ne želi. Znači, direktor je sve napravio da dobije vodu. 
 
Straško; Još manje tko obmanjuje javnost i nemojte se služiti takvim neumjesnim stvarima da 
netko ovdje koga pravi budalom. Ja sam rekao i iza svake riječi stojim, niti smo dali, niti ne 
možemo ukinuti i dati nalog da se sruši. 
Dva puta je za mojeg mandata otišao zahtjev za očitovanje Županiji po pitanju tog zida. 
Upravo taj nalaz  kaže da se otvaranjem vrata i spuštanjem ograde  omogućava prohodnost.  
To je koncesija za gospodarsko korištenje pomorskog dobra što ne znači da će biti otvoreno 
nego se ograđuje i kontrolira se ulaz. Kad je bio proveden nadzor inzistirao sam da naš član 
Gradskog vijeća Ivica Supić bude nazočan. 
 
Fontane; vi govorite o Mariborskoj fontani o kojoj smo svi mi govorili da je na krivom mjestu 
i da mora biti poravnata, i svi se slažemo i ja sam naručio drugi projekt da se ta fontana 
poravna i nemojte mi govoriti o Mariborskoj fontani kad ste Vi prvi bili za to da se poravna. 
Bjelovarska i druga fontana, a što se tiče vode izdali smo upozorenje radi sušne godine da se 
pazi na potrošnju,  za sada nema problema i kontrolira se vodospreme. 
Te fontane su lani radile, osvijetljene su, remont je napravljen, ali budući da je tamo stanica 
za javni gradski prijevoz ona je puna smeća i za njih bi trebao non stop biti jedan čistač. 
Smatram da bi stanica za taksi i javni gradski prijevoz premješten na mjesto parkirališta P1. 
 
Vijećnik Ivan Šuljić 
Tko je nadležan za provođenje odluka Gradskog vijeća? 
Mi donosimo neke odluke koje se ne provode. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić 
Odluke donosi Gradsko vijeće i ja ih potpisujem, a provode ih gradske službe i 
Gradonačelnik. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca  
Mi smo na prošloj sjednici donijeli Odluku o ustroju prometa i Odluke su dobre ali one  u 
praksi selektivno primjenjuju, quadovi nam šetaju po užoj jezgri naselja, prometni znakovi su 
prenisko postavljeni i to se mora porediti, pojedinci parkiraju na cesti, 24 sata automobili, 
moramo upozoriti, imamo 20 komunalnih redara, 40 policajaca u pomoći. Moramo stalno 
pratiti i otklanjati te nedostatke, kažnjavati jer je to dobro definirano ali u praksi se selektivno 
provodi. Pred nama je vršno opterećenje i mislim da je potrebno pripremiti se da se ne dogodi 
kolaps. Trafostanice u Zadarskoj i kod škole su opterećene na maksimum i apeliram na to da 
nam se ne dogodi kolaps. 
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Gradonačelnik Ante Dabo  
Daleko je to od idealnog mi želimo bolje i nama su apetiti veći, quadovi,  puno ih je manje i 
ja ga nisam vidio ali rečeno mi je da ih ima, ako ga vidi policija ili naš redar  biti će kažnjen. 
Parkiranje na ulici, nije u redu, to je problem hrvatskog zakonodavstva jer se kategoriziraju 
apartmani koji nemaju parkirnih mjesta. 
Trafostanica i opterećenje, točno je, kad se uredila ulica Murvica oni su stavili kabel 
visokonaponski da se ide do trafostanice u Zadarskoj  i to je trebalo biti napravljeno do ovog 
ljeta ali nažalost HEP nije imao kabela i nije se napravilo. Radimo na tome i  ovu jesen bi 
trebalo spojiti trafostanicu u Zadarskoj i rasteretiti centar. 
 
Vijećnik Emilio Dabo 
Javan rasvjeta u Gaju se učestalo gasi i ne znam zašto se to ne može otkloniti. 
Tablica sa nazivom ulice Punta Mira ne postoji, ja sam upozorio gradske službe i nije riješeno 
pa molim da se riješi.  
 
Vijećnik Albert Semenčić 
Apsolutno me ne zanima nikakva Martina Pezelj  i konstatacija Centra za ljudska prava o 
kojima čitamo na portalima neka se institucije bave s time, mene zanima da li su učestali 
incidenti u prekoračenju ovlasti komunalnih redara  na području Grada Novalje  i da se 
komunalni redari predstavljaju komunalnim policajcima. Komunalni redari trebaju suzbijati 
incidente a ne da se bave tučnjavom, obračunima fizički itd.  
Ne bi bilo dobro da se gradonačelnik bavi izjavama koliko je droge i kriminala u Novalji jer 
to šalje jednu negativnu poruku u smislu sigurnosti turističkog središta. Meni je drago da smo 
izgubili predznak sodome i gomore i da se ide u boljem  smjeru ali treba što manje raditi 
scene u smislu  da smo mi jedna depresivna destinacija. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Upravo zbog izvješća te Martine Pezelj mi smo proveli nadzor i nijedan taj incident nije 
dokazan,  taj redar više nije sam u nadzoru već je s njim makar jedan komunalni redar i 
oduzet mu je blok za naplatu i ja tvrdim da nijednog fizičkog kontakta a kamoli obračuna nije 
bilo. 
Što se tiče klubova tamo je bilo prekoračenja ovlasti ali Grad tu nije nadležan.  
Što se tiče izjave o drogi ja ne znam gdje  sam dao izjavu ali na to sam ponosan jer prilikom 
boravka britanske konzulice kad je vidjela izvješće policije,a i vlasnici Hide outa rekli su da 
oni žele još veću represiju kad je u pitanju droga i sami klubovi i vlasnici smatraju da je to zlo 
protiv kojeg se trebamo svi zajedno boriti. 
 
 
 Verifikacija Zapisnika sa  XVIII. sjednice Gradskog vijeća održane dana                      
01.  lipnja   2015.  godine 
 
Primjedbu na Zapisnik imao je vijećnik Emilio Dabo na strani 10. kod izjave da je 
hvalevrijedna činjenica da se gosp. Klanac odrekao 6 mil. kuna, umjesto „odrekao“ stoji 
„dorekao“  pa treba izmijeniti. 
Vijećnik Ivica Supić imao je primjedbu da je izostalo njegovo pitanje kod rasprave o ustroju 
prometa koje  se odnosi na kategoriju minibuseva pa je rečeno sa su to vozila do 30 sjedala. 
 
Zaključeno je da će  se tonski snimak preslušati i unijeti u zapisnik. 
Tonski snimak je preslušan i utvrđeno je da je pitanje o minibusevima postavio vijećnik  
Aleksij  Škunca; a odgovor je dala pročelnica Ivana Kurilić, što je u Zapisniku i navedeno.  
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Vijećnik Ivica Supić također je iznio primjedbu da se u verificiranom zapisniku sa XVI. 
sjednice koji je objavljen na stranicama Grada  izmijeni jedna riječ, odnosno slovo jer kod 
njegove izjave o luci Novalja stoji „žalio bi“, a treba  „želio bi“. 
 
Zatim je predsjednik Ljubomir Kurilić predložio utvrđivanje dnevnog reda  budući da je   
pristiglo nekoliko zahtjeva, Sunturist je uputio zahtjev da se dopusti vožnja autobusa do 
kružnog toka i drugi zahtjev da se omogući  kupnja zemljišta od Grada između Doma zdravlja 
i Autobusnog kolodvora. 
Ovo ne može biti prijedlog Odluke i eventualno bi na drugu sjednicu mogao doći takav 
prijedlog. 
Također  SDP  je uputio prijedlog da se uvrsti u dnevni red točka: 
 

10. Prijedlog izmjena i dopuna Odluke o uređenju prometa  na području Grada 
Novalje 
Predsjednik Ljubomir Kurilić zaključio je da ovakav prijedlog ne može ići u dnevni red jer 
kad se predlaže dopuna mora biti oblikovan prijedlog. 
 
Vijećnik Ivica Supić  
Mi smo ovdje tražili izmjenu koja se odnosi na članak 15. Odluke i molim Vas nemojte nas 
diskriminirati. Mi sada predlažemo da se ovo uvrsti u dnevni red, a mi ćemo onda reći što 
predlažemo i kako bi glasila izmjena članka. 
  
Prijedlog je dan  na glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika pa Gradsko vijeće  
glasovanjem, sa 4 (četiri) glasa za i 8 (osam) suzdržanih nije usvojilo prijedlog za nadopunu 
dnevnog reda. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić iznio je prijedlog 5 (petorice) vijećnika za skidanje s dnevnog 
reda sjednice točke pod brojem 1. Prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana 
uređenja naselja Novalja. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika 
pa je Gradsko vijeće sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet)  glasova protiv  usvojilo prijedlog o 
skidanju s dnevnog reda točke pod brojem 1. Prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog 
plana uređenja naselja Novalja  
Tako je točka pod rednim brojem 2. postala redni broj 1. , redni broj 3. postaje redni broj 2.    
i td. ukupno 8 točaka dnevnog reda: 
 

1. Prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti prijevoza 
putnika u javnom međumjesnom prijevozu putnika na području Grada Novalje  

2. Prijedlog Odluke o osnivanju prava građenja na k.č. br. 1783/38 i dijelu k.č. br. 
1783/30 obje k.o. Novalja  I. 

3. Prijedlog izmjene  Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih 
stranaka i članova Gradskog vijeća izabranih sa liste grupe birača za 2015. godinu. 

4. Izvješće o radu Centra za kulturu Grada Novalje za 2014. godinu.  
5. Izvješće o radu Gradskog muzeja Grada Novalje za 2014. godinu. 
6. Izvješće o radu Gradske knjižnice Novalja za 2014. godinu. 
7. Izvješće o radu Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja za 2014. godinu. 
8. Zahtjev za zakup javne površine – terase.    
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Nakon utvrđivanja dnevnog reda vijećnik Ivica Supić  zatražio je riječ i ustvrdio je da se 
osjeća potpuna marginalizacija SDP-a kao oporbe i potpunu marginalizaciju vijećnika i 
stavljanje u privilegirani položaj određenih zahtjeva i dopisa ispred legalno podnesenih 
zahtjeva ostalih građana i vijećnika SDP-a. 
Dana 16. 07. 2015.g. urudžbiran je zahtjev za zakup javne površine poduzeća Dinjos usluge 
d.o.o. . Istog dana gosp. Zlatko Škunca iz Sunturista  podnio je zahtjev u vezi regulacije 
gradskog prometa i ovaj materijal niste dostavili gradskim vijećnicima.  
Predsjednik Ljubomir Kurilić  prekinuo je izlaganje vijećnika Ivice Supića  i rekao da govori 
laži, na što je vijećnik odgovorio  da predsjednik nema pravo jer govori o činjenici, te rekao: 
„Budući da ste skinuli krucijalni dokument UPU Novalje koji ako se ne donese izaziva 
anarhiju i budući da niste uvažili naš prijedlog za uvrštenje u dnevni red,mi kao vijećnici 
SDP-a nemamo što više sudjelovati na ovoj sjednici i izvolite donositi odluke i odgovarati za 
njih po savjesti ovom narodu“. 
 
Vijećnici SDP-a Ivica Supić i Ivan Šuljić napustili su sjednicu. 
Vijećnica Mariella Pehovac također je napustila sjednicu. 
Sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo 
Po pitanju UPU-a naselja Novalja iskoristiti ću mogućnost kao predlagatelj i reći da ovaj 
dopis koji je potpisalo pet vijećnika da sam potpisnik ovog dopisa ja bi se sramio. Toliko 
nepravilnosti i bez smisla da nije tragično bilo bi smiješno. Uvaženi vijećniče Škunca koji si 
predsjedao ovom Vijeću kad je taj isti UPU bio u užasno lošoj  varijanti  sa pomorskim 
dijelom naselja, lukom i marinom  kad je taj UPU imao ukupno 10000 m2 poslovnog prostora 
i kada smo izdvojili UPU naselja o UPU pomorskog dijela naselja, i donijeli odluku o izradi 
UPU luke i marine,  a ovaj UPU se donosi od 2008.g. i iscrpljene su sve zakonske 
mogućnosti za  ponovljenu javnu raspravu i mi smo 400 000 kuna bacili u vjetar,  novi će nas 
koštati  i više i imati ćemo svi štete. Ja bi razumio da je skidanje ove točke uvjetovano   i 
jednim zdravim argumentom, to je čista politika.  
Pročitao je obrazloženje : „ Sukladno Statutu i Poslovnikom Grada Novalje članak 54. st. 3. 
kao ovlašteni predlagatelj podnosimo pisani prigovor na predloženi dnevni red Gradskog 
vijeća za sjednicu koja će se održati 29. 07. 2015. godine„ 
(Gradonačelnik Ante Dabo konstatirao je da  je ovlašteni predlagatelj jedino  gradonačelnik) 

 

Predloženi i dostavljeni materijal nije razjasnio kojem  se donošenju Odluke zadire u već 

doneseni zaključak Gradskog vijeća, kojim se procedura donošenja Prostornog plana 

uređenja Grada Novalje  zaustavlja, do raspisivanja referenduma o marini. marina je kamen 

spoticanja koji se treba naći baš u naselju Novalja, pa samim time i UPU naselja Novalja ne 

može biti donesen prije održavanja referenduma jer negira izjašnjavanje građana i Gradskog 

vijeća. 

Osim toga nije razvidno dali se radi o starom prijedlogu UPU naselja Novalja, a koji se samo 

preslikava u novu prostornu podjelu naselja Novalja, na pomorski i kopneni dio. Nije  jasno 

kojim se razlozima predlagatelj vodi za predloženo donošenje UPU naselja Novalja ili nekog 

drugog naselja u Gradu Novalji, kad nitko pa ni predlagatelj ne zna izgled najvažnijeg 

dokumenta Grada Prostornog plana uređenja Grada Novalje, bez referenduma  tj. volje 

građana. Zato smatramo da prvu točku treba skinuti s dnevnog reda ove sjednice Gradskog 

vijeća. pomorski i kopneni dio   

 
Kako je predsjednik HDZ-a jučer nazvao gospođicu Gordanu Vuković poslužio se imenom 
jedne časne gospođe,  pročelnice Županijskog ureda za graditeljstvo Katice Prpić. 
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Marijan Kustić kao predsjednik HDZ-a koji je i inicijator ovog dopisa rekao  je će se na mala 
vrata donijeti UPU luke i marine ako se donese ovaj Plan. Pročelnica  je rekla da ona to nije 
izjavila da će  ako treba  doći posvjedočiti na sjednicu Gradskog vijeća. 
 
Prostorni plan Grada Novalje donijet je na sjednici održanoj 30. travnja 2015. godine. 
Na ovaj način polovica građevinskog područja naselja Novalja neće moći ishoditi 
građevinsku dozvolu barem iduće dvije tri godine. 
Prema tome vi ste imali tri ponovljene javne rasprave, bili ste pozvani, javno izlaganje, 15 
dana javni uvid i da je bila i jedna ozbiljna primjedba vi bi je dali ali ovo je politikanstvo 
miješati luku i marinu sa kopnom kad smo to jasno razdvojili kroz Odluku Gradskog vijeća. 
Predsjedniče Gradskog vijeća nije vam na čast da ovako važni dokument koristite 
poslovničke ovlasti i preko ovoga preći kao da se ništa nije desilo.  
Ja ne mogu razumijeti da je netko za Plan prije nego smo izdvojili marinu, a sada kada je plan 
stroži i izdvojen,  nije za Plan. 
Dati ovo obrazloženje i htjeti bez rasprave maknuti ovu točku to je politički dilatentizam. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić pročitao je i Zapisnik Komisije za prostorno uređenje koji glasi: 
 
„Nakon žive rasprave i konfrontacije mišljenja o brojnim detaljima sadržanim u Prijedlogu, 

članovi Odbora su jednoglasno zaključili da u ovakvoj formi predloženi dokumenti nisu  

dorečeni u pojedinim važnim detaljima, a u cjelini ne daju podlogu za harmonični razvoj 

Grada. Smatramo da za konačni Plan, a kojeg treba donijeti što prije i koji će obuhvatiti 

cjelovitost naselja Novalja, a ne kao sada – djelomično, potrebni su međusobni razgovori i 

analize svih zainteresiranih institucija i izrađivača Plana, a iz kojih se mogu formulirati 

elementi za definitivno oblikovanje Plana. 

Nakon takve detaljne pripreme razraditi će se sveobuhvatan Plan što će se prezentirati 

Gradskom vijeću na usvajanje.“ 

  
Gradonačelnik Ante Dabo 
O ovom zapisniku nije se glasovalo i nije donijeta nikakva odluka prema tome to je stav 
kojeg je napisao i potpisao predsjednik Odbora. 
 
Vijećnik Bori Šuljić 
Molim ili se pridržavajte Poslovnika ili zatvorite sjednicu. Otvorite raspravu jer  predlagač 
čija je točka skinuta ima pravo na  obrazloženje. Ja molim da se pridržavate reda jer ovo vodi 
u anarhiju. Imamo raspravu ili nemamo raspravu,  
  
Predsjednik Ljubomir Kurilić rekao je da nema rasprave ali će vijećniku koji je u više navrata 
prozvan dati riječ. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca 
Budući da sam prozvan ja ću dati osvrt Komisije na kojoj sam prisustvovao i na kojoj je 
rečeno da dokumenti u ovakvoj formi predloženi dokumenti nisu dorečeni i ne daju podlogu 
za harmonični razvoj grada. Neke točke nisu dorečene one daju manipulativni prostor. 
Mi preuzimamo odgovornost jer znamo da se ovaj Plan može doraditi, ako se donosio od 
2007. do 2015.g.  Par potencijalnih investitora koji se tu javljaju upitnih su financiranja. 
Samo smo odgodili donošenje ovog UPU-a ne da ga skinemo, to nije pitanje ove političke 
strukture. Plan je na dobrom tragu i  stručnjaci koji su pristupili izradi izmjeni i dopuni PP 
moći će ugraditi i ove elemente.  Iz tog političkog obzorja želimo ukazati da nije sazrelo 
vrijeme da se danas donosi ovaj Plan. 
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Gradonačelnik Ante Dabo  
Na Odboru nije glasovano  i nije donijet nikakav zaključak. Nije točno da ćemo mi za 6 
mjeseci donijeti ovaj Plan. Iscrpili smo sve zakonske mogućnosti.    
Gosp. Škunca Vaša je odgovornost kao vijećnika  niste mi odgovorili kad sam rekao da je 
puno gori plan zahvaljujući HDZ-u trebao donijeti ali je bilo i pametnih glava koje su rekle ne 
i da ste Vi tad glasovali za takav plan.  
Ovo je sada maknuto od luke i marine i ono što me smeta da li argument za skidanje ove 
točke ima u obrazloženju da  je bio potreban referendum o luci prije UPU naselja , nema veze 
nikakve. 
 
Vijećnik Boris Šuljić napustio je sjednicu pa je sjednici nazočno 8 članova Gradskog vijeća. 
 
AD/1. Prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

prijevoza putnika u javnom međumjesnom prijevozu putnika na području Grada 

Novalje  

 
Uvodno obrazloženje po prijedlogu iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike s procedurom provođenja postupka dodjele koncesije. Na otvoreni natječaj 
pristigla je samo jedna ponuda za koju je utvrđeno da ispunjava uvjete iz natječaja.  
Gradskom vijeću se, stoga predlaže da usvoji prijedlog Komisije i donese odluku. 
 
U raspravi, vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević primijetila je da cijena od 5.100,00 kuna 
smiješna, a gradonačelnik je obrazložio da je međumjesni prijevoz putnika subvencioniran jer 
se ne može naći nekog prijevoznika koji bi želio raditi u minusu. 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo obrazložila je da djeca i umirovljenici ne plaćaju 
prijevoz već samo radno sposobni stanovnici. 
 
Vijećnik Emilio Dabo podržao je prijedlog jer je ova usluga potrebna ali treba izvršiti analizu 
i donijeti odluku s nekim elementima zadrške. 
Vijećnik Aleksij Škunca pozdravio je održavanje međumjesnih linija iako su one nerentabilne 
i upitao da li je iznos od 100.000,00 kuna maksimalan iznos subvencije. 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo odgovorila je da je to maksimalan iznos ali će se isto 
provesti i  analiza. 
 
Vijećnik Dražen Peranić predložio je da se u točki V. stavak 1. doda i iznos koncesije „u 
iznosu od 5.100,00 kuna“. 
 
Nakon rasprave predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog uz nadopunu točke V.  na 
glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. Nakon glasovanja, sa 8 (osam) glasova za Gradsko 
vijeće donijelo je  
 

ODLUKU O DAVANJU KONCESIJE ZA OBAVLJANJE 
KOMUNALNE DJELATNOSTI PRIJEVOZA PUTNIKA U JAVNOM MEĐUMJESNOM 

PRIJEVOZU PUTNIKA NA PODRUČJU GRADA NOVALJE  
 

 
 

 

 



12 
 

AD/2 Prijedlog Odluke o osnivanju prava građenja na k.č. br. 1783/38 i dijelu k.č. br. 

1783/30 obje k.o. Novalja  I 

 
 Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom prema kojem Dječjem vrtiću Carić Novalja daje pravo 
građenja na nekretnini u vlasništvu Grada Novalje. Na toj nekretnini predviđa se graditi 
proširenje dječjeg vrtića, a da bi Dječji vrtić „Carić“ mogao aplicirati na natječaj za dobivanje 
sredstava iz EU fondova potrebno je donijeti Odluku o osnivanju prava građenja. 
 
Nakon rasprave,  predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje. Glasovanju je 
pristupilo 8 (osam) vijećnika. Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  
 
 

ODLUKU O OSNIVANJU PRAVA GRAĐENJA NA K.Č. BR. 1783/38  
I DIJELU K.Č. BR. 1783/30 K.O. NOVALJA  

 
AD/3 Prijedlog izmjene  Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih 

stranaka i članova Gradskog vijeća izabranih sa liste grupe birača za 2015. godinu 
 
Pročelnica Ivana Kurilić u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike sa prijedlogom  
za izmjenu Odluke o raspoređivanju sredstava  za financiranje političkih stranaka, a izmjena 
se vrši zbog rasporeda jednog vijećnika koji je u prvoj odluci bio prikazan kao nezavisni 
vijećnik, a bio je kandidiran  na stranačkoj listi SDP-HSS  pa sredstva trebaju biti podijeljena 
između tih dviju stranaka i liste na kojoj je bio kandidat. 
 
Rasprave po ovom prijedlogu nije bilo pa je predsjednik Ljubomir Kurilić dao prijedlog na 
glasovanje. Glasovanju je pristupilo 8 vijećnika. Glasovanjem,  sa 8 (osam) glasova za 
Gradsko vijeće donijelo je  
 
 

IZMJENE  ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE 
POLITIČKIH STRANAKA I ČLANOVA GRADSKOG VIJEĆA IZABRANIH SA LISTE 

GRUPE BIRAČA ZA 2015. GODINU 
 
 

 

AD/4 Izvješće o radu Centra za kulturu Grada Novalje za 2014. godinu 
 
 Izvješće o radu Centra za kulturu Grada Novalje za 2014. godinu podnijela je 
ravnateljica Centra za kulturu Jasna Dabo Peranić i upoznala vijećnike sa  svim aktivnostima 
Centra tijekom 2014. godine, održanim manifestacijama u organizaciji Centra koje su počele 
maškaranim zabavama u prvim mjesecima, turnir u kartanju, dječji glazbeni festival, 
Crnkovićevi dvori, Novaljsko kulturno ljeto, Pisma nakanat,  Novaljski raspivani Božić  
U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca upozorio je bolju koordinaciju svih struktura i usklađenje 
termina održavanja manifestacija, te upitao za manifestaciju obilježavanje Dana domovinske 
zahvalnosti koje se ne pojavljuje u ovom Izvješću, a održano je. Ravnateljica Jasna Dabo 
Peranić odgovorila je da je Dan Domovinske zahvalnosti održan u organizaciji Grada 
Novalje, a ne Centra za kulturu. 
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić zaključio je raspravu i konstatirao da se Izvješće o radu Centra 
za kulturu prima na znanje. 
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AD/5 Izvješće o radu Gradskog muzeja Grada Novalje za 2014. godinu 
    Ravnateljica Gradskog muzeja Novalja Vesna Denona upoznala je vijećnike sa 

aktivnostima  i radom muzeja tijekom 2014. godine. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca pozdravio je galerijska događanja u muzeju gdje se daje prostor 
mlađim neafirmiranim umjetnicima s našeg područja  i dao je sugestije  za rješavanje trajne 
postave muzeja u smislu da se vrijedni predmeti koji se sada nalaze u muzeju stakla u Zadru   
da se sanira prostor i dopreme u Novalju. Predložio je da se definira  troškovnik sanacije  i za 
iduću proračunsku godinu predvide sredstva za tu namjenu. 
Gradonačelnik Ante Dabo konstatirao je da muzej ima more nedostataka koje zahtjevaju 
ozbiljan projekt rekonstrukcije i ovog trenutka je važnije spasiti muzej od propadanja nego da 
se ide u stalni postav muzeja. 
Ravnateljica Vesna Denona informirala je vijećnike o zbirki Stomorica  koju se veže uz 
muzej, ali ako je prostor u vlasništvu Grada, zbirka nije u vlasništvu muzeja već Crkve i s 
njima je potrebno  dogovoriti nadležnosti i riješiti imovinsko pravne odnose. 
Budući da daljnje rasprave po Izvješću nije bilo predsjednik Ljubomir Kurilić zaključio je 
raspravu i konstatirao da se Izvješće o radu Gradskog muzeja Novalja prima na znanje. 
  
AD/5 Izvješće o radu Gradske knjižnice Novalja za 2014. godinu 
 
 Ravnateljica Gradske knjižnice Jasminka Majsec Denona u uvodnom izlaganju 
upoznala je vijećnike o radu knjižnice, prostoru knjižnice, veličini knjižne građe i istaknula 
rad s mladima i kreativnu radionicu koja djeluje  kroz Gradsku knjižnicu i prihode od prodaje 
svojih radova daje u humanitarne svrhe za pomoć siromašnima. 
Istaknula je potrebu smještaja u novi prostor koji je izgledan izgradnjom zgrade u 
Dalmatinskoj ulici  jer je  sadašnji prostor nedostatan. 
 
Po Izvješću o radu Gradske knjižnice nije bilo rasprave pa je predsjednik Ljubomir Kurilić  
zaključio i konstatirao da se Izvješće o radu Gradske knjižnice Novalja prima na znanje.  
 
AD/6 Izvješće o radu Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja za 2014. godinu 
 Ravnateljica Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja Sadra Karavanić  u uvodnom izlaganju 
upoznala je vijećnike sa radom vrtića kroz 2014. godinu, ustrojstvom,  programima te 
načinom financiranja vrtića, prihodima te rashodima vrtića. Istaknula je i nedostatak  stručnih 
osoba što otežava odgojno obrazovni rad. 
Istaknula je i aktivnosti koje se vode u cilju kandidiranja projekta za nadogradnju dječjeg 
vrtića  pred EU fondovima. 
 
U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca kao ravnatelj osnovne škole zahvalio je Gradu i vrtiću na 
ustupanju djelatnika jer logopedica koja je zaposlena u Dječjem vrtiću jedan dan i pol u  
tjednu radi u osnovnoj školi i u tom djelu se osjeti napredak. 
Pozdravio je  kandidiranje   dogradnja Dječjeg vrtića i za nadati se da će se to dogoditi jer bi 
bilo potrebito kako za našu populaciju tako i za populaciju susjednih  destinacija koje sve više 
gravitiraju Novalji.  
Ravnateljica Sandra Karavanić odgovorila je na pitanje koje je nekoliko puta postavljano na 
sjednicama Gradskog vijeća, a  odnosi se na rad vrtića subotom i rekla da do sada nije stigao 
niti jedan zahtjev roditelja za provođenje djece u vrtiću subotom. 
Nedavno je provedena anketa i samo jedan upit bio je upućen za rad subotom kao i jedan upit 
za produženi boravak u vrtiću. 
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Iz toga se ne vidi potreba za uvođenje rada subotom, a ako se ukaže veći interes prva instanca  
je  obraćanje Upravnom vijeću  Dječjeg vrtića i Gradsko vijeće.  
 
Predsjednik Ljubomir Kurilić zaključio je raspravu i konstatirao da je Izvješće o radu Dječjeg 
vrtića Carić Novalja za 2014. godinu primljeno na znanje. 
 
AD/7 Zahtjev za zakup javne površine – terase 

 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo iznijela je zahtjev tvrtke Dinjos usluge koja se obratila 
sa zahtjevom za produženje  odobrenja za korištenje javne površine – terase kod restorana 
Galija u Novalji. Produženje se traži na rok od pet godina jer sadašnje odobrenje istječe u 
veljači 2016. godine. 
U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca  podsjetio je na projekt uređenja dječjeg igrališta na tom 
prostoru koji je predlagao mjesni odbor Novalja.  
Kako za taj projekt nisu bila osigurana sredstva u gradskom proračunu,   prostor je dodjeljen 
za ugostiteljsku terasu na vrijeme od jedne godine. Predložio je da se zatraži očitovanje 
mjesnog odbora Novalja vezano za taj prostor  i kroz program financiranja Mo Novalja izrazi 
želju i volju za uređenje ovog prostora i kao relevantan faktor za područje naselja Novalja 
odredi prema tom prostoru  i da Gradsko vijeće to ispoštuje. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 8 vijećnika pa  Gradsko vijeće glasovanjem, sa 1 (jednim) glasom za i 7 (sedam ) 
glasova protiv nije usvojilo prijedlog i donijet je slijedeći zaključak: 
 
 
Gradsko vijeće Grada Novalje odbija zahtjev tvrtke  DINJOS USLUGE  d.o.o.  Velika Gorica   

za  korištenje javne površine za  postavljanje ugostiteljske terase  na javnoj površini u parku 

pored restorana Galia u Novalji. 

 

 
 Sjednica završena u 13,00 sati  
 
 
 
Referent za poslove gradonačelnika     Predsjednik  
i Gradskog vijeća       Gradskog vijeća  
 
Lucie Zubović       Ljubomir Kurili, dipl.oec. 
 
 
 
Nakon sjednice gosp. Zlatko Škunca iz Sunturista koji je bio prisutan na sjednici  obratio se 
vijećnicima i obrazložio problem koji ima njegova agencija a nastao je donošenjem Odluke o 
ustroju prometa koja je donijeta na prošloj sjednici. 
Do sada se nekoliko puta obraćao Gradu ali odgovor nije dobio, a ovaj zahtjev je slijed 
zahtjevu od prošle godine. Budući da je sezona u punom jeku, a poslovi koji se  sada 
obavljaju i ugovori su sklopljeni još prošle godine nastati  će velika poslovna šteta. 
 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Ljubomir Kurilić sugerirao je da se iskoordinira sa svim 
agencijama i nađe neko privremeno rješenje do kraja ove turističke sezone. 


